



**General Directorate Of Civil Defence
Protection & Safety Directorate**

CAS: 3 / 7 / 23 / 2073 / 28480

Date: 10 / 05 / 2023

Application No.: 28480

الإدارة العامة للدفاع المدني
إدارة الحماية والسلامة

DANUBE BUILDING MATERIALS (BAHRAIN)

Subject: Thermal Insulation Product Permit

Manufacturer Name: ALUCOPANEL MIDDLE

EAST LLC , UAE

1.

We received your submitted documents and according to the provided certificates / test reports, the General Directorate of Civil Defense has no objection to the use of this product according to the manufacturer's instructions, and in the purpose for which it was manufactured.

تم استلام المستندات المقدمة وفقاً للشهادات / تقارير الاختبار المرفقة، فإن الإدارة العامة للدفاع المدني لا تمنع من استخدام هذا المنتج وفقاً لتعليمات الجهة المصنعة، وفي الغرض المصنع لأجله.

S/No	Product	Model	Certification body	Certificate number	Issue date
1	Alucopanel A1	4mm	Thomas Bell-Wright (UAE)	TBW0300647	30.09.2020
2	Alucopanel A2	4mm		TBW0300135	25.11.2022
3		6mm		TBW0300136	05.05.2022
4	Alucopanel FR	4mm			
5		6mm		TBW0300672	17.12.2020
6	Alucosign FR	4mm			
7	Alucopanel A1	4mm		TBW0300204	13.08.2020
8	Alucopanel A2	4mm			
9				TBW0300620	12.07.2020
10					
11				TBW0300140	25.11.2022
12					
13				TBW0300169.3	16.06.2020
14	Alucopanel FR	6mm			
15				4mm	TBW0300737
16	6mm				
17	Alucopanel A1	4mm			



18	Alucopanel A1	4mm	Thomas Bell- Wright (UAE)	TBW0300736	19.08.2021
19	Alucopanel A2			TBW0300648	04.10.2020
20				TBW0300738	19.08.2021
21				TBW0300739	
22	Alucopanel FR			TBW0300740	

2.

Companies must be licensed from the General Directorate of Civil Defense to install the above-mentioned products.

على الشركات الحصول على ترخيص الإدارة العامة للدفاع المدني لتثبيت المنتجات المذكورة أعلاه.

3.

The approval is granted based on the information provided by the company, and in the event of alteration or amendment in the data will render this certification invalid, and the General Directorate of Civil Defence must be informed.

تم منح الموافقة بناء على المعلومات المقدمة من قبل الشركة وفي حال تغيير أو تعديل في البيانات المتعلقة بالترخيص تعتبر ملغية تلقائياً ويجب إبلاغ الإدارة العامة للدفاع المدني.

4.

Thank you for your cooperation and do not hesitate to contact the Licensing Section on its office contact number (17787106) during working hours from Sunday to Thursday 7:30 am - 3:30 pm for any further inquiries.

شكراً لكم على حسن تعاونكم، يرجى عدم التردد في الاتصال بنا على رقم التواصل الخاص بقسم التراخيص (17787106) خلال ساعات العمل من الأحد إلى الخميس 7:30 صباحاً - 3:30 مساءً للحصول على أي استفسارات أخرى.

Note:

This permit is valid for one year from the date of the issuance.

ملاحظة:

هذا التصريح صالح لمدة عام واحد من تاريخ الإصدار.



Captain. Eng,
Acting Head Of Licensing Section
Mohammed A. Razaq Al Khan